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Czy powstaną w Krakowie kolejne Smocze Skwery? Między innymi o tym była mowa na posiedzeniu

Komisji Sportu i Kultury Fizycznej.

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie  ustalenia kierunków działania dla

Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących budowy wielopokoleniowych placów zabaw i rekreacji

tak zwanych Smoczych Skwerów 2.0. Oznacza to, komisja sportu chce, aby program tych

wielopokoleniowych placów zabaw i rekreacji był kontynuowany. Tomasz Urynowicz,

przewodniczący komisji, który jest również pomysłodawcą całego projektu, uzasadniał, że

Smocze Skwery nie tylko wpisały się w miejski krajobraz, ale również są bardzo pozytywnie

oceniane przez mieszkańców.  Budują one środowisko sprzyjającego integracji różnych grup

społecznych i wiekowych oraz stymulowanie prawidłowego rozwoju psycho-fizycznego.

Radni dowiedzieli się również jakie są najważniejsze wnioski Zarządu Infrastruktury Sportowej

do budżetu miasta na 2018 r. Przede wszystkim  jest ukończenie hali 100-lecia Cracovii przy ul.

Focha, budowa basenu przy ul. Eisenberga, budowa strzelnicy w Parku Strzeleckim, a także

remont KS Grzegórzecki.
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